
Statenvragen cultuursubsidie Jongeren 

Goes, 11 december 2023 

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten     
Ralph van Hertum van PvdA-GroenLinks, Wouter Versluijs D66 

  -----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Toelichting: 

In de PZC van 8 december 2023 lazen we een artikel waarin staat dat er nog veel geld beschikbaar is 
voor de Zeeuwse jongerencultuur. Het is zeer positief dat er geld vanuit het Rijk beschikbaar is voor 
culturele jongerenactiviteiten.  In het betreffende artikel staat dat er van het geld dat voor Zeeland 
beschikbaar is - 800.000 euro - nog maar 52.000 euro uitgegeven is. De provincie wilde het geld in 
twee etappes uitgeven, 550.000 dit jaar en 300.000 in 2024. Omdat er voor 2023 nog maar 52.000 
toegewezen is, zal de provincie het resterende bedrag naar 2024 doorschuiven, aldus het artikel in 
de PZC. 

In uw coalitieakkoord wordt het belang van cultuur eveneens benoemd. 
“Cultuur verbindt mensen en is een belangrijke drager van onze regionale identiteit.  Een goed 
cultureel klimaat is ook van belang voor het welbevinden  van inwoners. Daarnaast is cultuur een 
factor in een aantrekkelijk vestigingsklimaat en kunnen culturele uitingen een belangrijke rol spelen 
in de verbinding met en tussen andere beleidsvelden en grote opgaven.” 

Het is zeer positief dat er geld vanuit het Rijk beschikbaar is voor culturele jongerenactiviteiten. 
We zijn groot voorstander om geld uit te geven aan (jongeren)cultuur (in het manifest van PvdA-
GroenLinks is daar ook e.e.a. over opgenomen). Zeker als we kijken naar de noodzaak om jongeren 
aan Zeeland te binden om hier te komen/blijven wonen, studeren en werken. 
Over het feit dat er nog maar weinig geld van de door het Rijk beschikbare gelden voor culturele 
jongerenactiviteiten is uitgegeven, maken we ons wel zorgen. 
We zijn benieuwd naar de oorzaken en ook naar wat er gedaan gaat worden vanuit de provincie om 
te stimuleren dat dit geld uitgegeven zal worden om Zeeland te laten bruisen. Wat doet de provincie 
om dit, nog meer, onder de aandacht te brengen. 
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https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/geld-voor-zeeuwse-jeugdcultuur-blijft-op-de-plank-liggen-provincie-heeft-nog-8-ton-over%7Eaf05317d/
https://zeeland.groenlinks.nl/standpunten/bruisende-cultuur-manifest-pvda-groenlinks-ps-zeeland


 

 
 

  
 

   
 

 
      

  
 

    
 

 
     

  
 

  
    

 
      

  
 
 

Aan Gedeputeerde Staten (GS) hebben we de volgende vragen: 

1. Wat zijn de redenen/oorzaken dat zoveel geld  nog niet toegewezen is? Graag een 
toelichting. 

2. Is GS het met ons eens dat actief benaderen van jongerenorganisaties belangrijk is? 
Graag een toelichting. 

3. Wat heeft GS tot nu toe gedaan om deze financieringsmogelijkheid onder de aandacht te 
brengen van de doelgroep? Graag een toelichting. 

4. Wat gaat GS nog doen om dit alsnog te promoten? Zal er o.a. sprake zijn van meer inzet van 
ambtelijke capaciteit? Graag een toelichting. 

5. Zet GS in, naast de incidentele landelijke subsidie, ook in op structureel meer geld voor 
jongerencultuur, zoals wij willen? Graag een toelichting. 

6. Wanneer (een deel van) het geld in 2024 ook niet wordt besteed, wat gebeurt er dan met 
het niet gebruikte geld? Graag een toelichting. 
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